

PAPPSTECKETUI
CARDBOARD SLIP-IN CASE
0-0940

PAPPSTECKETUI RECY
CARDBOARD SLIP-IN CASE RECY
0-0940 RECY

BESCHREIBUNG
DESCRIPTION



0-0940: Pappstecketui in schwarz oder weiß für ein Schreibgerät. Auch erhältlich mit dem Standardaufdruck: „Mit freundlicher Empfehlung – With compliments“.

0-0940 RECY: Pappstecketui aus Naturkarton für ein Schreibgerät, mit aufgedrucktem Recycling Hinweis auf der Rückseite. Farbschwankungen aufgrund des Recyclingprozesses gegeben.

Mindestbestellmenge 100 Stück
 Werbeschlüssel TT

0-0940: Cardboard slip-in case in black or white for one writing instrument without imprint or with the standard message: "Mit freundlicher Empfehlung – With compliments".

0-0940 RECY: Natural cardboard case for one writing instrument, with printed recycling information on the back. Colour variations may occur due to the recycling process.

Minimum quantity 100 pieces
 Advertising code TT

PAPPSTECKETUI CI
CARDBOARD SLIP-IN CASE CI
0-0940 CI

PAPPSTECKETUI CI rPET
CARDBOARD SLIP-IN CASE CI rPET
0-0940 CI rPET

BESCHREIBUNG
DESCRIPTION



0-0940 CI: Pappstecketui für ein Schreibgerät mit individuellem CI-Aufdruck.

0-0940 CI rPET: Pappstecketui aus FSC®-zertifiziertem Pappkarton für ein Schreibgerät mit aufgedruckter Erklärung zur uma RECYCLED PET PEN Serie.

0-0940 CI
 Mindestbestellmenge 500 Stück
 Werbeschlüssel individuell

0-0940 CI rPET
 Mindestbestellmenge 100 Stück
 Werbeschlüssel TT

0-0940 CI: Cardboard slip-in case for one writing instrument with individual CI-imprint.

0-0940 CI rPET: Cardboard slip-in case made of FSC® certified cardboard for one writing instrument with printed declaration of uma RECYCLED PET PEN serie.

0-0940 CI
 Minimum quantity 500 pieces
 Advertising code individual

0-0940 CI rPET
 Minimum quantity 100 pieces
 Advertising code TT

